
Protokół nr XXXVI/2021 
Protokół z XXXVI Sesji Rady Miasta Wisła  w dniu 28 października 2021 roku. 
 
Obrady rozpoczęto 28 października 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Barbara Kędzior 
4. Alicja Pilch 
5. Tadeusz Pilch 
6. Zdzisław Pilch 
7. Piotr Pinkas 
8. Janusz Podżorski 
9. Piotr Polok 
10. Rafał Skurzok 
11. Andrzej Szalbót 
12. Bronisław Szalbót 
13. Sławomir Wantulok 
14. Mirosław Wójcik 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski rozpoczął obrady od powitania wszystkich 
przybyłych, powitał gości. Poinformował, że w dniu dzisiejszym zostanie nagrodzony mieszkaniec 
Wisły Joel Kojma za osiągnięcia w nauce, a główne to jest zwycięstwo w międzynarodowej debacie 
w języku niemieckim- młodzież debatuje. Powitał Joela wraz z rodzicami oraz  Dyrektor Szkoły 
Towarzystwa Ewangelickiego z Cieszyna Panią Aleksandrę Trybuś Cieślar   i nauczycielkę języka 
niemieckiego Panią Justynę Sobote, która przygotowywała Joela do konkursu. 
Następnie Przewodniczący powiedział, że cieszy się ze spotkania w odnowionej Sali Sesyjnej za co  
podziękował  Burmistrzowi. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji.  
 
 
2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).  
 
Burmistrz Tomasz Bujok powitał wszystkich bardzo serdecznie i poprosił o następujące zmiany 
w porządku obrad: 

W związku z dyskusją na połączonych komisjach, zawnioskował o wykreślenie z porządku obrad 
następujących projektów uchwał: 
1. zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (osoby nie będące mieszkańcami) 
2. zmieniająca uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (obiekty hotelarskie) 
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3. zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (PSZOK- dodatkowa usługa) 
4. zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych 
5. zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach 
lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
następnie zawnioskował  o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał, 
których konieczność umieszczenia w porządku obrad była wzmiankowana na połączonych komisjach, 
tj.: 
·w punkcie 8: 
1. w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/429/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
2. zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych 
3. zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach 
lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
oraz trzech projektów uchwał przedyskutowanych na połączonych komisjach t.j.: 
1. W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 10 lat 
2. w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w budynkach komunalnych na terenie Miasta 
Wisła 
3. W sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności zabudowanej nieruchomości 
oznaczonej jako działka nr 3365/2 położonej w Wiśle 
Niektóre z tytułów tych uchwał są te same, natomiast różnią się zakresem normowanych spraw. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Mirosław Wójcik poprosił 
o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie  odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 
13 września 2021 roku. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
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Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Do obrad dołączył Radny Powiatowy Pan Jan Poloczek. 
3.  
 Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 września 2021 r.  
 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 września 2021 r..  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
 
4. Wystąpienie zaproszonych gości.  
 
 
Burmistrz Tomasz Bujok zabrał głos i powiedział: "Zawsze wielką radością jest fakt, kiedy nasi 
mieszkańcy uzyskują jakieś wyróżnienia, nagrody, zdobywają laury, zaczynają piastować wybitne 
stanowiska i myślę, że to jest wielką radością dla takich małych społeczności jaka jest właśnie Gmina 
Wisła.  Myślę, że to jest też moment do tego żeby się takimi osobami chwalić i szczycić i je 
pokazywać i zachęcać do dalszego działania. Myślę, że dzisiejszy dzień jest do tego odpowiednią 
okazją.  Jest z nami dzisiaj Joel osoba,  która jest chyba nam dobrze znana, bo już wielokrotnie Joel 
zdobywał nagrody i wyróżnienia, był laureatem wielu konkursów, był również laureatem Nagrody 
Bujaka- najwyższego wyróżnienia przyznanego przez Gminę Wisła z programu dla uzdolnionej 
młodzieży. Kolejny raz Joel pokazuje to do czego nas przyzwyczaił: że warto pracować, że warto być 
skromnym i przede wszystkim można uzyskiwać bardzo wysokie wyniki w nauce. Joel to osoba też 
taka która wielokrotnie uzyskiwała najwyższe średnie w historii miasta Wisły, bo 6.0 to nie jest 
przypadek. Pozwoliliśmy sobie przygotować dwa slajdy dotyczące Joela, gratuluję Joel wyniku i tego 
miejsca. Trzeba pogratulować i podkreślić to że Joel uczęszcza obecnie do Liceum 
Ogólnokształcącego Towarzystwa Ewangelickiego w Cieszynie. Cieszę się, że zarówno nauczyciel 
języka niemieckiego jak i Pani Dyrektor są razem z nami. Gratuluję tego osiągnięcia".  
Następnie wyświetlono film  o Joelu, po czym Pani Dyrektor LOTE zabrała głos. Przystąpiono do 
gratulacji  oraz wręczenia pamiątkowych upominków. 
Następnie w punkcie tym Przewodniczący Rady Janusz Podżorski wspomniał, że ciężko  się dostać 
i zapisać na wizytę do Wydziału Komunikacji w Cieszynie.  Radny Powiatowy Jan Poloczek 
powiedział, że jest przekonany, że obsługa i system  będzie coraz lepiej działać. Systemy 
informatyczne nie podlegają Starostwu, podlegają pod Wojewodę,  dlatego jeżeli są jakieś awarie 
sytemu to dzieją się poza wiedzą Starosty i nie mamy na to wpływu. Ponad rok temu został wybrany 
nowy Naczelnik Wydziału co już procentuje i  będzie procentować.  Wydział Paszportowy zacznie 
działać od 2 listopada i będzie to według niego dobrze funkcjonować. Powiedział, że Boguszowice są 
traktowane  prze Starostę i Zarząd jako miejsce w którym docelowo mają urzędować jeszcze inne 
instytucje i służby, jak chociażby Sanepid. 
PRZERWA 5 MINUT. 
 

Id: 44254787-1D35-413B-9C19-581F4E9926B8. Projekt Strona 3



5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 
 
Informacja z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Radni zadawali pytania 
a odpowiedzi udzielał Burmistrz. 
 
 
6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 
Sprawozdanie Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytała Radna Alicja Pilch. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu odczytał Radny Sławomir Wantulok. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta odczytał Radny Rafał Skurzok. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa odczytał Radny Bronisław Szalbót. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej odczytał Radny Tadeusz Pilch. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 
8 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał Radny Mirosław Wójcik. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 
 
Przewodniczący Rady odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Następnie poruszono temat słabej frekwencji w wiślańskich szkołach średnich  i braku hali sportowej 
dla Liceum w Centrum. 
PRZEWRWA W OBRADACH 
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8. Podatki i opłaty lokalne na rok 2022. Rozpatrzenie następujących projektów uchwał: 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że wszystkie uchwały zostały 
omówione na komisjach połączonych i poprosił o przystąpienie do głosowania. 
 
a) w sprawie podatku od nieruchomości 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie podatku od nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr XXXVI/502/2021 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
b) w sprawie podatku od środków transportowych 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie podatku od środków transportowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr XXXVI/503/2021 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
c) zmieniająca uchwałę Nr XLIV/548/2010 z 29 kwietnia 2010 r. w sprawie ustalenia wysokości 
dziennych stawek opłaty targowej, określenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso oraz zwolnień w opłacie 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Nr XLIV/548/2010 z 29 kwietnia 2010 r. w sprawie ustalenia wysokości 
dziennych stawek opłaty targowej, określenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso oraz zwolnień w opłacie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr XXXVI/504/2021 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
d) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr XXXVI/505/2021 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
e) zmieniająca Uchwałę Nr XXX/452/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr XXX/452/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
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Uchwała nr XXXVI/506/2021 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
f) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach 
lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. w sprawie 
określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
Uchwała nr XXXVI/507/2021 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
g) w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/429/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 
Burmistrz poinformował, że te trzy uchwały dotyczą kwestii domków letniskowych i poprosił 
Skarbnika o wyjaśnienie zapisów uchwał. 
Skarbnik poinformował, że zw związku ze zmianą ustawy w przypadku domków letniskowych do 
końca tego roku obowiązuje stawka ryczałtowa  od  nieruchomości, a od stycznia przyszłego roku 
wchodzi zmiana ustawowa  i stawka będzie  od każdego domku letniskowego na nieruchomości. 
Zmiana ta dostosowuje się do zmiany ustawy. 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/429/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała nr XXXVI/508/2021 stanowi załącznik nr 17 do protokołu . 
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h) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych 
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. w sprawie 
określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała nr XXXVI/509/2021 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
 
i) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach 
lokalnych za pomocą środków komunikacji elektroniczne  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. w sprawie 
określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych za 
pomocą środków komunikacji elektroniczne.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała nr XXXVI/510/2021 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
 
 
9. Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021  
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten został szczegółowo omówiony na Komisji Oświaty, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych i poprosił o przystąpienie do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie:  
Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
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ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Materiał stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
10.  
Podjęcie następujących uchwał:  
 
 
a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 
Skarbnik poinformował, że jest wprowadzona jeszcze jedna nowelizacja. W wykazie należy  
uwzględnić wyniki naboru w ramach Polskiego Ładu, gdzie zostały przyznane środki na nadbudowę 
i adaptację zaplecza Amfiteatru.  Przewidziana wstępnie kwota to  5mln złotych. 
Burmistrz powiedział, że obecnie inwestycja jest   na  końcowym etapie projektowania i uzyskania 
pozwoleń na budowę.  Jesienią przyszłego roku będzie można przystąpić do realizacji tego zadania. 
Celem jest stworzenie większej przestrzeni do funkcjonowania Wiślańskiego Centrum Kultury, 
a potrzeba rozbudowy została podyktowana fatalnym stanem technicznym  Amfiteatru. Radna 
Barbara Kędzior poprosiła, żeby przy okazji rozbudowy Amfiteatru pamiętać   o Zespole Wisła, 
który ma trudności z wynajęciem sal. Burmistrz odpowiedział, że projekt w zasadzie jest gotowy, 
zostało z niego "wyciągnięte"  już praktycznie wszystko. Ma nadzieję, że powstanie tam kilka fajnych 
przestrzeni. 
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała nr XXXVI/511/2021 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
 
 
b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
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Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
 
Uchwała nr XXXVI/512/2021 stanowi załącznik nr 22 do protokołu . 
 
c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała nr XXXVI/513/2021 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 
 
d) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu ( Fiedorowska)  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu ( Fiedorowska).  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr 
Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
  
PRZECIW (1)  
Barbara Kędzior  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Zdzisław Pilch  
 
Uchwała nr XXXVI/514/2021 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 
 
e) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 
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służebnością przejazdu i przechodu ( Turystyczna)  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu ( Turystyczna).  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała nr XXXVI/515/2021 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
 
 
f) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Wisła nieruchomości położonej 
w Wiśle.  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Wisła nieruchomości położonej 
w Wiśle.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
 
Uchwała nr XXXVI/516/2021 stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
 
 
g) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 10 lat. 
Przewodniczący Rady Janusz Podżorski zapytał czy wydzierżawienie to  jest dobra decyzja i czy 
będzie możliwość korzystania w tamtym miejscu z toalet. 
Burmistrz odpowiedział, że to jest zawsze dylemat czy prowadzić samemu taki punkt czy nie. 
Spółdzielnia Socjalna przygotowywała się do tej inwestycji, składała projekt do Lokalnej Grupy 
Działania, ale dofinansowanie było za niskie. Zwrócił uwagę na to, że jest  ciekawszy punkt na 
Jonidle i być może lepiej tam spróbować  działać we własnym zakresie.  Oferta wydaje się korzystną, 
warunkiem są tam toalety, które mają być ogólnodostępne z  możliwością korzystania z karty 
mieszkańca. Projekt został odsprzedany  dzierżawcy. Jest to kolejny krok w realizacji Planu 
20 drogowskazów o którym pamiętamy. 
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Przewodniczący poprosił, żeby tak stworzyć umowę żeby w każdej chwili pozwoliła rozwiązać 
umowę, gdy np  dzierżawca nie będzie się wywiązywał z warunków umowy. Burmistrz odpowiedział, 
że przypilnuje zapisy umowy.  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy Wisła 
w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 10 lat.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała nr XXXVI/517/2021 stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
 
 
h) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie Miasta 
Wisła  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie Miasta 
Wisła.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch,  Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała nr XXXVI/518/2021 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
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i)  
 W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka nr 3365/2 położonej w Wiśle.  
 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka nr 3365/2 położonej w Wiśle.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
 
Uchwała nr XXXVI/519/2021 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
 
 
j) W sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 13 września 2021 roku  
 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 13 września 2021 roku.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
 
Uchwała nr XXXVI/520/2021 stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
 
11. Interpelacje i zapytania  
 
Przewodniczący Rady Janusz Podżorski ponownie zapytał o drzewo na chodniku na Bulwarze 
Braci Cieńciałów. Burmistrz odpowiedział, że w gorszym stanie jest chodnik na ulicy 
Olimpijskiej. Poprosił Przewodniczącego o możliwość udzielenia konkretnej odpowiedzi do 
końca listopada. 
Radny Bronisław Szalbót zapytał o remont drogi wojewódzkiej i o zasadność wysepki na 
środkowym pasie. Burmistrz odpowiedział, że pas będzie służyć do lewoskrętów a wysepka 
przy ulicy Bolesława Prusa będzie służyć po to aby uniknąć jazdy cały czas lewym pasem z góry 
dół w celu  skrętu na ulicę Towarową. 
Radna Barbara Kędzior w imieniu mieszkańca zapytała o moc latarni które obecnie świecą 
a jaka jest przewidywalna moc nowych. Przewodniczący Rady powiedział, że on też dostał to 
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samo pytanie i odesłał mieszkańca do Pana Bogdana Juroszka. Pytanie uznaje za załatwione. 
Burmistrz powiedział, że moc latarni jest taka jaka była w audycie, być  może jest 
niewystarczająca do  oświetlania  na nowej drodze,  ale była to modernizacja istniejących źródeł 
światła a nie budowa nowych ciągów świetlnych.  
Następnie Radna  Barbara Kędzior  zapytała czy jest możliwość zamontowania lamp na 
początkowym odcinku  ulicy Spokojnej. Burmistrz odpowiedział, że jest jak najbardziej za, ale 
pod warunkiem, że nie będzie kolejnych wniosków  o to żeby na innych drogach zakładać lampy.  
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Gahura Monika Lipińska nawiązała do pytania które 
zadała w sierpniu na Sesji w sprawie dzikiego składu budowlanego na ulicy Gahura.  Burmistrz 
odpowiedział, że do końca listopada płyty mają zostać posprzątane a jeżeli nie zostanie to 
wykonane, to zostanie wszczęte  postępowanie wykonania zastępczego.  
Przewodniczący Zarządu Osiedla Wisła Malinka Dariusz Cieślar zgłosił wyrwę na chodniku 
na przeciwko skoczni w Malince.  Burmistrz  powiedział, że Pani Komendant się tym zajmie. 
Następnie Przewodniczący poprosił o sprawdzenie  tablic z nazwami ulic, gdyż  są nieaktualne. 
Burmistrz podziękował za taki sygnał. Powiedział, że jesteśmy na etapie przebudowywania 
systemu informacyjnego związanego z "uchwałą krajobrazową" i zostanie to dostosowane do 
wymogów uchwały. 
Radna Alicja Pilch zapytała kto jest odpowiedzialny za utrzymanie terenu wokół  nowo 
powstałego pola discgolfowego w Czarnym - kto będzie wycinać "chaszcze", odśnieżać zimą. 
Burmistrz odpowiedział, że zadanie to zostało wykonane gdzieś miesiąc temu, jeszcze nie jest to 
ustalone, ale prawdopodobnie sprzęt do gry będzie dostępny w strażnicy w Czarnym. Teren jest 
dostosowany do tego, żeby móc z tego korzystać w ramach dyscypliny do której został 
przygotowany. 

12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.  
 
Przewodniczący poinformował, że w punkcie tym nic się nie znajduje i przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 
13. Komunikaty i informacje.  
 
Przewodniczący poinformował, że w związku wnioskiem Rady na Sesji w dniu 30 września 
2021 roku, wystosował pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich i do PKP. Pisma dostępne są w Biurze 
Rady i zostaną umieszczone w aplikacji eSesja. Następnie przypomniał i zachęcił do udziału 
w jutrzejszym  Koncert Ogniska Muzycznego w Domu Zborowym o godz. 17tej. 
 
 
14. Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący zapytał Burmistrza czy termomodernizacja Urzędu już się skończyła i jednocześnie 
podziękował w imieniu swoim i radnych za wykonanie tej inwestycji. Burmistrz  odpowiedział, że 
w zakresie, który był przewidziany w zamówieniu publicznym, inwestycja jest zakończona.  Na 
wykonanie placu parkingowego za budynkiem nie zgłosił się żaden wykonawca. Burmistrz 
podziękował całemu Referatowi Rozwoju Gospodarczego i Środowiska za zaangażowanie, oraz 
wszystkim pracownikom,  którzy musieli znosić trudy remontu. Następnie podkreślił, że wykonawcą 
robót był Pan Piotr Polok z którego jest bardzo zadowolony i gorąco go poleca każdemu.  
Radna Barbara Kędzior poprosiła w imieniu mieszkańców o uregulowanie potoku na wysokości 
Wierchów za sklepem Anna. Burmistrz powiedział, że  porozmawia z Panem Pawłem Kurkiem, ale 
nie ukrywa, że jest to ciężki temat, gdyż Pan Kurek już dwukrotnie prowadził wycinkę i pielęgnację 
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potoku Kopydło z deklaracją mieszkańców, że będą to później  utrzymywać. Burmistrz wie, że ten 
odcinek nie był wycinany i  trzeba się temu przyjrzeć. 
Radny Tadeusz Pilch poprosił Burmistrza, żeby przy okazji rozmowy z Panem Kurkiem 
przypomniał o oświetleniu ścieżki przy rzecze w Malince.  
 
15. Zamknięcie obrad sesji.  
 
Przewodniczący poinformował, że jeżeli nic się nie zmieni to kolejna sesja odbędzie się 25 listopada 
i zakończył obrady XXXVI Sesji Rady Miasta Wisła. 
Protokołowała: 
Inspektor Justyna Pilch 
  
   

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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